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Pedicure medyczny
Terapia pękających pięt
Terapia wrastających paznokci
Klamry na wrastające paznokcie
Rekonstrukcja paznokci
Terapia paznokci zmienionych chorobowo
Terapia kurzajek (brodawek HPV)
Usuwanie odcisków, modzeli, włókniaków
Badania laboratoryjne 

      (Grzybica, Nużeniec, Świerzb)
                            

    NOWOŚĆ!
Badanie wad stóp, 

dobór i wykonanie wkładek do butów.
Dobór i sprzedaż obuwia medycznego.  
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511 225 133
Kupię motocykle
MZ, Simson, WSK, WFM, NSU,                       
Komar, Jawa, SHL, Romet,              
Junak i inne 

tel. 726-085-110

Kupię 
ciągnik URSUS ZETOR MTZ 

lub inne, może być do remontu

tel. 782655123/ 669653515

Kupię 
przyczepę leśną samozaładowczą (Palms farma lub inne), 

ładowarkę teleskopową i rozsiewacz wapna RCW. Może być do remontu

tel. 782655123/ 669653515

UBEZPIECZENIA
Tomasz Moskal

Tomasz Moskal
ul. Wodna 8

Kostrzyn nad Odrą

mulubezpieczenia.kostrzyn@onet.pl

MASZ  CIEKAWY  TEMAT?   ZADZWOŃ  DO  NAS  -  TEL.  602  663  913

Ktokolwiek wie
W drugiej połowie marca 
skradziono mi spod bloku 

przy ul. Marii Konopnickiej 
motorower marki Simson. 

Ze względu na chorobę był to 
dla mnie jedyny środek transportu. 

Bardzo proszę osobę, która coś
wie na temat kradzieży o kontakt

tel. 503939597

Zygmunt Mendelski zajął 
II miejsce w wojewódzkim 
finale plebiscytu Gazety                                                       
Lubuskiej pn. „Osobowość                                                
Roku 2022”.

Zygmunt Mendelski 
nagrodzony

KOSTRZYN NAD ODRĄ

Już od kilku lat wierni czytelnicy                                          
„Gazety Lubuskiej” nominują,                                       
a następnie wybierają najbardziej 
zasłużone osoby dla lokalnych                             
społeczności. Warto tutaj pokreślić, 
że głosowanie czytelników czyni           
plebiscyt prestiżowym na poziomie 
powiatu, województwa i kraju. 
W tym roku nominowany był 
Dyrektor Miejskiego Ośrodka 
Sportu i Rekreacji w Kostrzynie 
nad Odrą Zygmunt Mendelski,                                                        
którego codzienną pracę na rzecz 
upowszechniania sportu wśród 
dzieci, młodzieży oraz dorosłych                 
czytelnicy ocenili wysoko, dając aż 
1.273 głosy na etapie powiatowym 
w kategorii Polityka, samorządność 
i społeczność lokalna, co pozwoliło 
dyrektorowi zająć drugie miejsce.
Gratulujemy i życzymy dalszych 
sukcesów na niwie zawodowej oraz 
w życiu osobistym!
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ZMIANY W KODEKSIE WYBORCZYM - WYBORY PO NOWEMU
KOSTRZYN NAD ODRĄ

Od 31 marca obowiązują zmiany w ustawie Kodeks Wyborczy. Są to przepisy prawa na podstawie których odbywają się wybory: 
prezydenckie, do Sejmu i Senatu RP, do parlamentu europejskiego  i  samorządowe. 
Kluczowym celem zmian w Kodeksie wybor-
czym jest podwyższenie frekwencji w wybo-
rach m.in. poprzez zwiększenie dostępu do 
lokali wyborczych dla mieszkańców małych 
miejscowości - mówi Anna Suska, sekretarz 
miasta. - Stąd możliwość tworzenia stałych 
obwodów głosowania (w gminach wiejskich         
i  miejsko-wiejskich) od 200 mieszkańców 
(obecnie od 500 do 4 tys. mieszkańców), na 
wniosek 5 % mieszkańców lub wójta - o ile 
będzie możliwość zorganizowania lokalu                                                                                                           
obwodowej komisji wyborczej. Nie jest prawdą,                                                                                                       
że lokale takie mogą być tworzone w kościo-
łach. Szacuje się, że na terenach wiejskich 
i miejsko-wiejskich w wyniku powyższych 
zmian może powstać ok. 6 tysięcy nowych 
stałych obwodów głosowania- obecnie mamy 
w kraju 27 tysięcy obwodów. W Kostrzynie 
nad Odrą jest ich 15.
Kolejną zmianą jest bezpłatny przewóz 
pasażerski - to przepis obowiązujący obli-
gatoryjnie w gminach wiejskich i  miejsko-
-wiejskich.  Natomiast  wszędzie, w tym 
w  Kostrzynie, wyborca niepełnosprawny 
o  znacznym lub umiarkowanym stopniu 
niepełnosprawności  oraz wyborca, który 
najpóźniej w dniu wyborów kończy 60 lat 
ma prawo do bezpłatnego transportu do lo-
kalu wyborczego  i z powrotem do miejsca 
zamieszkania, o ile złoży w urzędzie miasta 
wniosek (13 dni przed dniem wyborów) 
o taki bezpłatny transport.  
Nowelizacja przepisów dotyczy również 
komisji wyborczych. W każdym obwodzie 
będzie jedna obwodowa komisja wyborcza 
(zrezygnowano z komisji ds. spraw głosowa-
nia i drugiej ds. liczenia głosów w wyborach 
samorządowych).  W czasie głosowania                             
komisje będą mogły pracować w liczbie                                                     
stanowiącej co najmniej 1/2 pełnego składu 
(dotychczas było to 2/3 składu komisji). 
Nowością są uprawnienia dla mężów 
zaufania i obserwatorów społecznych                                                                               
tj. możliwość rejestracji czynności                                          
obwodowej komisji wyborczej w obwodach                                              

na obszarze kraju nie tylko, jak                                                                                       
dotychczas, przed rozpoczęciem glosowania 
i po jego zakończeniu, ale również w trakcie 
głosowania. Ponadto dodano uprawnienie 
do przekazywania zarejestrowanego mate-
riału nie tylko obwodowej komisji wybor-
czej, ale również do ministra właściwego do 
spraw informatyzacji, który zobowiązany                                   
będzie do przechowywania tych materiałów 
do czasu stwierdzenia ważności wyborów 
i udostępniania ich sądowi. Jednocześnie no-
welizacja wprowadza możliwość otrzymywa-
nia przez mężów zaufania diety w wysokości 
40% diety członków obwodowych komisji  
wyborczych. obecnie dieta członka komisji 
wynosi 350 zł i  z pewnością będzie wyższa 
- mówi A.Suska - i uprawnienie dla męża 
zaufania do zwolnienia od pracy na dzień 
głosowania oraz liczenia głosów, a także na 
dzień następujący po dniu, w którym zakoń-
czono liczenie głosów, z zachowaniem prawa 
do świadczeń z ubezpieczenia społecznego 
i uprawnień ze stosunku pracy.
Zmiany obejmują wiele innych czynno-
ści technicznych  jak np. wprowadzenie                  
Centralnego Rejestru Wyborców, któ-
ry wejdzie w skład Systemu Rejestrów                                                                                             
Państwowych. Jego wprowadzenie ma 
na  celu gromadzenie danych o wyborcach 
zarówno m.in. w celu potwierdzenia praw 
wyborczych i sporządzenia spisu wyborców 
zarówno w Polsce jak i zagranicą, a także 
weryfikacji podpisów poparcia. Centralny 
Rejestr Wyborców zastąpi prowadzone od-
rębnie przez poszczególne gminy lokalne                                                                                            
rejestry wyborców. Poza tym utworzenie 
Centralnego Rejestru Wyborców spowoduje,                                                                                                          
że każdy wyborca zostanie ujęty w jednym                                                                        
rejestrze a także umożliwi pobranie                    
zaświadczenia o prawie do głosowania w 
każdym urzędzie gminy na obszarze Pol-
ski, a nie jak dotychczas jedynie w gminie, 
w której wyborca ujęty był w spisie. 
Najbliższymi wyborami będą wybory parla-
mentarne. Zgodnie z konstytucją muszą zo-

stać wyznaczone na dzień wolny od pracy, 
przypadający w ciągu 30 dni przed upływem 
4 lat od rozpoczęcia kadencji Sejmu i Senatu.
Możliwe są więc cztery terminy: 

15 października, 22 października, 
29 października lub 5 listopada.

W roku 2024 pójdziemy do lokali wybor-
czych dwa razy, a kolejnymi wyborami będą 
wybory samorządowe, które dzięki przedłu-
żeniu obecnej 5-letniej kadencji radnych aż 
do 30 kwietnia 2024 roku, odbędą się  7,14 
lub 21 kwietnia 2024. Tutaj wchodzą w grę 
dwie pierwsze daty, ponieważ w przypadku                                                                                    
drugiej tury wybory wójtów, burmistrzów, 
prezydentów miast musiałyby odbyć się 
5 maja, w trakcie długiego weekendu. -  mówi                
A. Suska - Prawdopodobnie 26  maja 2024 
roku odbędą się wybory do europarlamentu.
Na koniec warto przypomnieć, fragment               
wyjaśnień Państwowej Komisji Wyborczej  
w sprawie agitacji na rzecz partii politycz-
nych i komitetów wyborczych:
W związku z podejmowaniem przez osoby 
zamierzające kandydować w wyborach, par-
tie polityczne i inne podmioty, w tym pod-
mioty publiczne, niedozwolonych działań 
promocyjnych o charakterze agitacji wybor-
czej, Państwowa Komisja Wyborcza przy-
pomina, że zgodnie z art. 104 ustawy z dnia 
5 stycznia 2011 r. Kodeks wyborczy (Dz. U. 
z 2022 r. poz. 1277 z późn. zm.) kampania 
wyborcza rozpoczyna się z dniem ogłosze-
nia aktu właściwego organu o zarządzeniu 
wyborów i ulega zakończeniu na 24 godziny                                           
przed dniem głosowania. Podejmowanie 
przez podmioty lub osoby, także te, które 
zamierzają uczestniczyć w zbliżających się, 
lecz jeszcze niezarządzonych wyborach, 
takich działań, które noszą cechy kampa-
nii wyborczej, jest niezgodne z przepisami 
prawa wyborczego. Podmioty te powinny 
zatem, przed zarządzeniem wyborów, po-
wstrzymać się od takich działań. Należy 
przy tym wskazać, że agitacja wyborcza zo-
stała zdefiniowana w art. 105 ust. 1 Kodeksu                                            

wyborczego jako „publiczne nakłanianie 
lub zachęcanie do głosowania w określony 
sposób, w tym w szczególności do głosowa-
nia na kandydata określonego komitetu wy-
borczego”. Ograniczenia, o których mowa, 
dotyczą zatem takich właśnie działań (…).
Działania o charakterze agitacji wybor-
czej podjęte przed zarządzeniem wyborów                               
naruszają zasadę równości kandydatów 
i  komitetów wyborczych, są sprzeczne                                                                         
z zasadami dobrze pojmowanej kultury po-
litycznej i są powszechnie odbierane jako 
obejście prawa m.in. przez osoby fizyczne 
promujące się w ten sposób. PKW wielo-
krotnie zwracała jednak uwagę, że korzysta-
nie przez komitety wyborcze i kandydatów 
uczestniczących w przyszłych wyborach 
z efektów podejmowanych przed zarządze-
niem tych wyborów działań o charakterze 
agitacji wyborczej może zostać uznane za 
naruszenie zasad finansowania kampanii 
wyborczej, skutkujące odrzuceniem spra-
wozdania finansowego komitetu wyborcze-
go i ewentualną odpowiedzialnością karną. 
PKW, zgodnie ze swoimi kompetencjami, 
dokona oceny takich działań pod kątem 
przestrzegania zasad prowadzenia i finanso-
wania kampanii wyborczej przez komitety 
wyborcze w ramach badania sprawozdań 
finansowych składanych przez pełnomocni-
ków finansowych komitetów po wyborach. 
Publiczne wypowiedzi nawiązujące bezpo-
średnio do wyborów i zamiaru kandydowa-
nia w wyborach, zachęcające do głosowa-
nia w określony sposób, stanowią agitację            
wyborczą i nie powinny pojawiać się w 
przestrzeni publicznej przed ogłoszeniem 
postanowienia o zarządzeniu wyborów. 
Państwowa Komisja Wyborcza od długiego 
już czasu podkreśla również, że w imię zasa-
dy równych szans oraz w imię dobrze poję-
tej kultury politycznej wszystkie podmioty 
angażujące się w życie polityczne powinny 
dbać o przejrzystość swoich działań i ich 
zgodność z zasadami etyki. 
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Wejdź na nasz kalkulator 
ilości betonu i zamów 

WYBIERZ NAJLEPSZY
BETON NA DOM

WYTWÓRNIA BETONU 
TOWAROWEGO CEMEX

więcej informacji znajdziesz na
BetonNaDom.pl

ul. Sportowa 6A

66-470 Kostrzyn nad Odrą

tel.: 607 289 846

ul. Transportowa 2

69-100 Słubice

tel.: 95 788 11 20

Potwierdzona 
jakość

Terminowe 
dostawy

Doradztwo 
techniczne

Bogata
oferta

30 marca 2023 roku wpłynął do naszej           
redakcji „Wniosek o sprostowanie artykułu                    
prasowego” podpisany przez redaktora 
naczelnego „Gazety Kostrzyńskiej” Pana 
Grzegorza Zgierskiego
Grzegorz Zgierski przez prawie trzy strony prowadzi 
polemikę z Bartłomiejem Suskim, autorem artykułu                                
„Lepsza kasa = lepsza prasa”, wydrukowanym w mar-
cowym numerze Przekroju Lokalnego, co jest dla nas 
zupełnie niezrozumiałe, przecież mógł wydrukować                                                                                                 
swoje polemiczne stanowisko w gazecie, której jest     
redaktorem naczelnym...
Niemniej nie unikaliśmy i nie będziemy unikać druku 
polemiki z naszymi artykułami, o ile oczywiście jest 
ona uzasadniona. Zatem pozwolimy sobie zacytować 
fragment pisma: „Nie jest prawdą, jak podaje autor     
artykułu, że w roku 2022 firma MG Prasa otrzymała                         
wynagrodzenie od UMiG Witnica 58.000 zł, a od 
Gminy Santok 17.000 zł - powyższe kwoty obejmują                              
okres kilku lat.” W tym miejscu dziękujemy za to                                                                                                   
uściślenie informacji tym bardziej, że termin „kilku lat” 
rzeczywiście jest bardzo ścisły. Dodać należy, że tylko 
w roku 2022 firma MG Prasa otrzymała 53.540,90 zł 
za skład i druk „Samorządnego Kostrzyna”...

REDAKTORZY LISTY PISZĄ...

Walka z problemami zdrowia psychicznego
REGION

Żyjemy w czasach, gdzie coraz więcej dzieci, młodzieży, a także dorosłych boryka się z problemami psychicznymi. W tych                                  
sytuacjach ważna jest opieka specjalistów. Ci pacjenci od niedawna mogą liczyć na fachową pomoc w gorzowskim szpitalu.
Problem zdrowia psychicznego u dzieci i młodzie-
ży jest widoczny od dawna. Spore spustoszenie w 
psychice wywołała izolacja związana z pandemią.                                  
W Gorzowie nie zasypywano gruszek w popiele, ale 
prowadzono szereg działań mających na celu zapew-
nieniu dzieciom i młodzieży opieki psychologicznej 
i psychoterapeutycznej. 
Niedawno został uruchomiony Ośrodek Środowiskowej                                                                                                                              
Opieki Psychologicznej i Psychoterapeutycznej dla 
Dzieci i Młodzieży.
W tym miejscu pomoc znajdą wszystkie dzieci                                      
i młodzież, które jej wymagają – zapewnił prezes             
Szpitala Wojewódzkiego Jerzy Ostrouch. - W naszym 
Szpitalu poważnie podchodzimy do dbałości o zdro-
wie psychiczne - zarówno dorosłych, jak i dzieci oraz                                                             
młodzieży – dodał.
W zakresie pomocy psychologicznej i psychiatrycznej 
dla dzieci i młodzieży przestajemy być białą plamą - 
mówiła Krystyna Sibińska, poseł na Sejm RP, która 
była mocno zaangażowana w powstanie gorzowskiego 
Centrum Zdrowia Psychicznego dla Dzieci i Młodzieży.
Szacuje się, że w Polsce ponad 630 tys. dzieci potrzebuje                                                                                                          
natychmiastowej, specjalistycznej opieki psycholo-
gicznej lub psychiatrycznej. Z roku na rok drastycznie 
rosną statystyki dotyczące prób samobójczych wśród 
dzieci i młodzieży. Pogłębiające się problemy zdrowia 
psychicznego wśród młodego pokolenia w połączeniu 
z dramatyczną sytuacją systemu psychiatrii dziecięcej,                                                
stanowią ogromne wyzwanie w walce o kondycję                  
psychiczną dzieci w Polsce.
  
Zatrważające są dane o samobójstwach. W 2021 roku 
odnotowano 1496 prób samobójczych wśród dzieci                     
i  młodzieży, co w stosunku do 2017 roku stanowi           
ponad 100% wzrost (dane Komendy Głównej Policji).                    
Kluczowe jest skuteczne i natychmiastowe wprowadzenie                                                                                                               
rozwiązań, dzięki którym każdy potrzebujący profe-
sjonalnej pomocy młody człowiek otrzyma niezbędne 
wsparcie - uważa poseł Krystyna Sibińska.

Nie można jednak zapominać o profilaktyce mającej 
na celu wspieranie czynników chroniących zdrowie 
psychiczne młodzieży. Okres dorastania jest kluczo-
wy dla wprowadzenia wszelkich działań o charakte-
rze profilaktycznym, gdyż połowa zaburzeń zdrowia 
psychicznego ma swój początek przed ukończeniem 
14. roku życia.  
W kryzysowych sytuacjach największym wsparciem dla 
najmłodszych powinni być najbliżsi, w szczególności ro-
dzice. Apeluję do nich; bacznie obserwujmy nasze dzieci 
i gdy zauważymy zmiany u nich zmiany, nie czekajmy, 
lecz natychmiast reagujmy – zaapelowała posłanka               
Sibińska.
Z chorobami psychicznymi jest jak z innymi – same. nie 
znikną, potrzebne jest leczenie. Im szybciej, tym lepiej, 
aby nie doszło do tragedii. Teraz w gorzowskim szpitalu                              
mamy Centrum Zdrowia Psychicznego dla Dzieci i 
Młodzieży i warto skorzystać z wiedzy i umiejętności                                                                                    
zatrudnionych tam specjalistów, nie tylko lekarzy, ale 
także psychologów i terapeutów - uważa Krystyna                  
Sibińska.
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11 maja - dniem bez śmiecenia
CELOWY ZWIĄZEK GMIN CZG-12

Dzień bez Śmiecenia to pomysł wypracowany przez młodzież z kilkunastu krajów współ-
działających w ramach międzynarodowego programu „Europejski Eko-Parlament 
Młodzieży” w 2007 r., przedsięwzięcia firmowanego przez PRO EUROPE (organizację                                                                             
zrzeszającą działające w ramach systemu Zielonego Punktu organizacje odzysku),                                         
a koordynowanego i organizowanego w Polsce przez Rekopol O.O.O. S.A. Celem jest 
propagowanie prawidłowych zasad segregowania odpadów, promowanie proekolo-
gicznych postaw i ochrony środowiska.

W Dzień bez Śmiecenia, organizatorzy tradycyjnie 
nie produkują tysięcy plakatów, ulotek, insertów 
i wlepek. Przygotowana jest karta elektroniczna, 
która po kliknięciu przekierowuje na stronę:

www.dzieńbezsmiecenia.pl
Nie śmiecąc chronisz środowisko i szanujesz               
naszą wspólną przestrzeń życiową - pamiętaj o tym                                                                                                       
przez cały rok! Dzień Bez Śmiecenia to edukacyjna                                                                                            
kampania społeczna, w której poruszane są ważne                                                                   
tematy świadomej segregacji odpadów oraz eko-
logicznego stylu życia.

XXVI edycja akcji edukacyjno-konkursowej    
„Zielona Szkoła, Zielone Przedszkole” powoli                                                                                       
zbliża się ku końcowi. Celowy Związek Gmin 
CZG-12 przypomina, że zbiórka surowców wtór-
nych z placówek trwa do 19 maja br. (po tym ter-
minie odebrane surowce wtórne będą zaliczane 
na rzecz kolejnej edycji akcji). 
Aby powalczyć o tytuł Lidera Edukacji o Segrega-
cji należy do 15 maja br. przesłać pocztą e-mail                                                                                      
(na adres e-mail: edukacja@czg12.pl) prezentację                                                                                         
(maksymalnie 25 slajdów) z działań edukacyjnych 
w placówce. 
Cenne nagrody mogą również zdobyć laureaci 
Super Zbieracza! O tytuł Super Zbieracza mogą 
powalczyć placówki, które wykażą się działaniami 
edukacyjnymi (nadeślą prezentację) i zbiorą od-
pady każdej frakcji, tj: makulaturę, butelki PET, 
baterie, kartoniki po sokach i mleku, puszki alu, 
płyty CD/DVD, zużyte telefony, które zostaną 
przeliczone wg p. 14 Regulaminu akcji.
Szczegółowe informacje związane z akcją: portal            
społecznościowy Facebook CZG-12 oraz www.czg12.pl

ZIELONA SZKOŁA, ZIELONE PRZEDSZKOLE 
CELOWY ZWIĄZEK GMIN CZG-12

akcja edukacyjno-konkursowa Celowego Związku Gmin CZG-12
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Podsumowanie akcji „Zamień odpadki na kwiatki”
CELOWY ZWIĄZEK GMIN CZG-12

W ramach prowadzenia Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w ZUOK w Długoszynie Celowy Związek Gmin po raz 
kolejny wiosną zorganizował akcję „Zamień odpadki na kwiatki” mającą na celu zbiórkę zużytego, małogabarytowego sprzętu 
elektrycznego i elektronicznego oraz baterii. 
Tegoroczna zbiórka była rekordowa! 
W ramach akcji zebrano ponad 2,5 
tony zużytych sprzętów elektrycz-
nych i elektronicznych oraz blisko 
600 kg baterii! Dziękujemy Gminie 
Sulęcin, Lubniewice, Łagów, Ośno 
Lubuskie i Torzym za pomoc oraz 
zaangażowanie w akcję.
Dziękujemy za imprezy towarzyszą-
ce, które przyciągnęły mieszkańców 
oraz Organizacji Odzysku Opako-
wań REKOPOL S.A. za wsparcie w 
zorganizowaniu stoiska edukacyj-
nego dla dzieci w postaci śmieciar-
ki Mieci (21  kwietnia br., Łagów).        
Miecia to wyjątkowe centrum                                                  
edukacji o butelce PET, odpa-
dzie najczęściej produkowanym w 
naszych gospodarstwach domo-
wych. Kto nie mógł Mieci zobaczyć                                                
w Łagowie może będzie mieć okazję 
latem – warto śledzić trasę Mieci na 
www.miecia.pl
Do zobaczenia za rok!

Mieszkańcy gminy Ośno Lubuskie dostarczyli                                                         
podczas akcji „Zamień odpadki na kwiatki”                                             
ponad tonę odpadów! Dziękujemy Urzędzie 
Gminy w Ośnie Lubuskim oraz Miejskiemu Domu 
Kultury za pomoc i zaangażowanie w akcję.

Organizator akcji  „Zamień odpadki na kwiatki”: Celowy Związek Gmin CZG-12  
z siedzibą w Długoszynie. Więcej informacji: www.czg12.pl 

ULICA JANA PAWŁA II, KOSTRZYN NAD ODRĄ

kom. 605 641 450
kontakt@jacekmalczewski.pl

Kostrzyn nad Odrą
ul. Gorzowska 8
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Wojewoda Lubuski dotrzymał słowa: mamy drugą karetkę!
KOSTRZYN NAD ODRĄ

W środę, 19 kwietnia br. minister zdrowia Waldemar Kraska wraz z wojewodą lubuskim Władysławem Dajczakiem oficjalnie zain-
augurowali pracę drugiego Zespołu Ratownictwa Medycznego w naszym mieście. Wydarzenie miało miejsce przy ul.Granicznej 3, 
w miejscu gdzie od 1 kwietnia ma siedzibę Zespół Ratownictwa Medycznego. Gospodarzami spotkania  byli prezes Nowego Szpitala 
Joanna Dzyganowicz i burmistrz Miasta Kostrzyn nad Odrą Andrzej Kunt. 

Wojewoda Lubuski Władysław Dajczak 
podczas spotkania z Ministrem podkre-
ślał znaczenie wzajemnej współpracy                                                               
w  działaniach na rzecz wspierania                  
poprawy opieki zdrowotnej i ratunkowej                                                                                    
w regionie: To ważny moment, który                           
pokazuje, że kiedy jesteśmy razem, kiedy                                                                      
przedstawiciel rządu polskiego dobrze 
współpracuje z burmistrzem, z samo-
rządem, z przedstawicielami lubuskiej 
służby zdrowia - to są dobre efekty.                  
Sprawując ważne funkcje publiczne           
chcemy i potrafimy rozwiązywać najważ-
niejsze problemy naszych społeczności                                                                             
lokalnych. Panie Ministrze - bardzo      
dziękuję. Ja wiem, że to nie była prosta             
decyzja, ale w końcu jest pozytywny 
efekt. Nowa karetka i zespół ratowniczy 
to przede wszystkim dobra wiadomość 
dla mieszkańców, dla ich bezpieczeństwa. 
Chodzi przecież o to, aby ci wszyscy,                                                                   
którzy będą potrzebowali wsparcia, czy 
ratowania życia, to jest ta długo oczeki-
wana druga karetka. Cieszę się, że ten 
dobry dzień dla Kostrzyna przyszedł     
mówił wojewoda lubuski Władysław 
Dajczak.
Argumenty, które pozwoliły Ministerstwu                             
Zdrowia podjąć decyzję przedstawił wi-
ceminister zdrowia Waldemar Kraska,  
mówiąc: jestem lekarzem, ale wiele 
lat spędziłem również w ratownictwie                
medycznym, w karetce i podkreślił, że: ka-
retka musi dojechać do pacjenta szybko,                                                                                     
musi być doskonale wyposażona, a na 

swoim pokładzie musi mieć wykwalifiko-
wany personel - to się w tej chwile dzie-
je. Fakt, że pojawia się tutaj dodatkowy         
Zespół Ratownictwa Medycznego jest                                                                                 
zasługą przede wszystkim wojewody          
lubuskiego. Dlatego ukłony składam na 
ręce pana wojewody, który rzeczywiście                                                                        
bardzo mocno zabiegał o to, aby ta              
dodatkowa karetka tutaj się pojawiła. 
Kostrzyn jest miastem przygranicznym, 
mieszka tu 18 tysięcy mieszkańców,                   
ale wiem również, że tych ludzi, któ-
rzy faktycznie przebywają w mieście 
jest znacznie więcej. Ponadto szpital                                                                
w  Kostrzynie nie dysponuje wszystki-
mi oddziałami, które są dedykowane                           
różnym schorzeniom. Nie ma tu Oddziału                                                                                 
Neurologicznego, Urazowego, Kardiologii 
zatem zespoły Ratownictwa Medycznego 
muszą pacjentów transportować np. do 
Gorzowa Wlkp. Wszystkie analizy, które                                                   
przeprowadziliśmy w resorcie zdrowia                   
doprowadziły do tego, żeby jednak               
dodatkowy zespół w Kostrzynie powo-
łać – argumentował powołanie nowego                                            
Zespołu minister.  Waldemar Kraska 
przyznał, że w podległym mu resorcie 
temat karetki dla Kostrzyna był bardzo 
skrupulatnie analizowany. Pod uwagę                                        
wzięto również remont mostu na                                         
Warcie, który już trwa, a który wkrót-
ce spowoduje duże korki w całym mie-
ście. Stąd też lokalizacja drugiej karetki.                   
Pojazd i jego załoga będą czuwać                                                                        
w budynkach po straży granicznej przy 

ul. Granicznej. W ten sposób obie zało-
gi będą po przeciwnych brzegach War-
ty, co w przypadku korków umożliwi                 
dojazd do pacjentów po obu stronach 
rzeki. W ministerstwie wzięto też pod 
uwagę ilość zakładów pracy działają-
cych na terenie miasta, ważne szlaki 
kolejowe i drogowe, które przecinają 
się w mieście. Te wszystkie argumenty 
ostatecznie zdecydowały o tym, że do 
Kostrzyna trafiła druga karetka.
Ciepłe słowa pod adresem wojewody 
Władysława Dajczaka padły także pod-
czas spotkania z mieszkańcami w sali 
konferencyjnej Urzędu Miasta. Tam też 
dowiedzieliśmy się, że panowie znają 
się z wcześniejszej działalności, gdy byli 
senatorami RP. Przypomnijmy, że woje-
woda Władysław Dajczak w latach 2007 
-2011 był senatorem VII kadencji z ra-
mienia Prawa i Sprawiedliwości.   
Burmistrz Andrzej Kunt podziękował 
ministrowi za dobrą decyzję mówiąc 
dziękuję, w imieniu nas wszystkich, że 
podjął pan decyzję, której nikt wcześniej 
podjąć nie zdołał. Dziękuję również                                                                       
wojewodzie za pomoc w rozwiązaniu 
tego problemu.
Przypomnijmy, że starania o drugą              
karetkę trwały 16 lat i ani rządy lewicy 
ani PO-PSL nie były łaskawe dla miesz-
kańców, którzy od  2007 roku martwili 
się o swoje bezpieczeństwo zdrowotne, 
bo w mieście była tylko jedna karetka. 
Chorzy czekali na pomoc i niestety zda-

rzało się, że karetki nie było. Dochodziło                                                                                
do tragedii. Nie chcę przypominać sy-
tuacji, którą na szczęście mamy jako 
mieszkańcy Kostrzyna już za sobą, kiedy 
chory człowiek czekał, a karetka musiała 
jechać z odległego rejonu operacyjnego. 
Jedyny ambulans, który był w Kostrzy-
nie, ratował wtedy inne życie. Dziękuję, 
że tę sytuację udało się zmienić - mówiła                
Joanna Dzyganowicz, prezes Nowe-
go Szpitala w Kostrzynie nad Odrą.          
O karetkę zabiegały władze miasta, rada 
powiatu pod przewodnictwem Andrzeja                                                                                  
Kaila, Nowy Szpital, prezes K-S SSE 
Krzysztof Kielec - wszyscy zgodnie 
współpracowali z wojewodą lubuskim. 
Druga karetka, która od 1 kwietnia                      
pracuje w Kostrzynie, to renault o war-
tości 685 tys. zł. Jej zakup w wysokości                      
450 tys. zł  dofinansowany został                                                                             
z budżetu miasta Kostrzyna nad Odrą. 
Miasto przygotowało też pomieszczenia 
dla Zespołu Ratownictwa Medycznego, 
które szpital wyposażył. 
O tym, że decyzja o drugiej karetce w 
mieście jest jak najbardziej trafiona 
niech świadczą zdarzenia z sobotniej 
nocy, gdy do wypadku na ul. Marii Ko-
nopnickiej karetka dotarła w ciągu kilku 
minut, a do zdarzenia drogowego przy 
ul. Sikorskiego, gdzie doszło do kolizji 
trzech aut przyjechały obie karetki. 

Bartłomiej Suski
fot. Ryszard Dubik
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Zielona Ławeczka da wytchnienie na Twoim osiedlu
KOSTRZYN NAD ODRĄ

Mieszkasz na otwartym osiedlu, ale w Twoim otoczeniu brakuje zielonej przestrzeni do odpoczynku, relaksu, spędzenia czasu z są-
siadami? Chcesz to zmienić? Weź udział w IX edycji konkursu ZIELONA ŁAWECZKA, w którym możesz otrzymać grant na stworzenie 
osiedlowego miniogrodu z ławeczką.

ZIELONA ŁAWECZKA to ogólnopolski, prospołecz-
ny projekt grantowy Fundacji Banku Ochrony Środo-
wiska, adresowany do mieszkańców otwartych osiedli 
w miastach powyżej 10 tys. mieszkańców. Jego celem 
jest wsparcie grup sąsiedzkich, które chciałyby zmie-
nić zaniedbane tereny na swoich osiedlach w minio-
grody z ławeczką.
Wiele miejskich osiedli to często tzw. betonowe pu-
stynie, które nie dość, że nie zachęcają mieszkańców 
do spędzania na nich czasu, to jeszcze nie zatrzymują 
wody opadowej, która jest ważnym zasobem natural-
nym. Zwiększenie retencji wody, w skali lokalnej m.in. 
zmniejsza prawdopodobieństwo podtopień podczas 
gwałtownych opadów, zmniejsza koszty utrzymania 
zieleni, a globalnie wpływa korzystnie na klimat oraz 
stan wód.
Nasz projekt umożliwia ożywienie wybranego miejsca 
wokół bloków, stworzenie przestrzeni do odpoczynku i 

spotkań, a także powstrzymanie utraty wód opadowych. 
Chcemy pokazać, jak wiele można zdziałać wspólnymi 
siłami — wystarczą tylko chęci i dobry pomysł. - mówi 
Dominik Broda, koordynator projektu.
Fundacja BOŚ jest organizacją pozarządową, której 
fundatorem jest Bank Ochrony Środowiska. To pierw-
sza fundacja korporacyjna w Polsce działającą na rzecz 
ochrony środowiska, promowania ekologii oraz zrów-
noważonego rozwoju m.in. poprzez wspieranie lokal-
nych społeczności we wdrażaniu rozwiązań proekolo-
gicznych.

W projekcie „Zielona Ławeczka” można zdobyć grant 
na zakup roślin, ławki, ziemi, narzędzi i pozostałych 
elementów koniecznych do stworzenia miniogrodu 
o  maksymalnej wysokości 3000 zł dla miniogrodów 
z obiektami mikroretencji lub 2500 zł dla miniogrodów 
bez mikroretencji.

KTO MOŻE APLIKOWAĆ?
Do udziału zapraszamy zespoły sąsiedzkie składające 
się z minimum 5 osób z wytypowanym liderem, który                                                                                        
będzie utrzymywał kontakt z administracją moder-
nizowanego terenu oraz organizatorem projektu.                             
Powstała grupa wybiera teren wokół miejsca zamiesz-
kania do modernizacji i zachęca innych sąsiadów do 
współpracy, starając się zebrać jak najwięcej osób.                      
W działania zespołu musi zostać zaangażowany                                                                          
również administrator terenu, na którym planowane 
jest powstanie miniogrodu.

TERMINY:
Na rejestracje zespołów jest czas do 17 maja 2023 
roku. Ostateczny termin na przesyłanie wniosków to 
7 czerwca 2023 roku.
Wnioski o grant ocenia komisja sędziowska zgodnie 
z wytycznymi do poszczególnych części wniosku.                  
Sędziami w projekcie będą architekt krajobrazu                              
z Katedry Architektury Krajobrazu Instytutu Inżynierii                                                                                                                 
Środowiska SGGW w Warszawie oraz przedstawiciele 
organizatora. Wszystkie zwycięskie zespoły będą mo-
gły skorzystać z konsultacji z ekspertem, który doradzi 
jak najlepiej zagospodarować przestrzeń. 

GDZIE ZNAJDZIESZ INFORMACJE?
Więcej informacji na temat konkursu, regulamin, for-
mularze, a także porady oraz inspiracje przygotowane 
przez studentów architektury krajobrazu znajduje się 
na stronie https://zielonalaweczka.pl

Z nadesłanych wniosków 
wybierzemy maksymalnie 15 
najlepszych. W wyborze pomoże 
nam architekt krajobrazu.

Jak zdobyć grant?
Krok 1. Zarejestruj zespół

Krok 3. Poczekaj na wyniki

Krok 4. Stwórz Miniogród

Przeczytaj regulamin dostępny
na stronie projektu. Zbierz zespół 
i zarejestruj go na stronie 
zielonalaweczka.pl 
TERMIN: do 17.05.2023

Krok 2. Złóż Wniosek
Odwiedź zakładkę „Formularze”. 
Z zespołem przygotujcie plan 
aranżacji miniogrodu, kosztorys, 
a także zrealizujcie pozostałe 
zadania.
TERMIN: do 07.06.2023

Zwycięskie zespoły otrzymają 
granty na realizację projektów 
miniogrodów. 

GRanty
Grant można przeznaczyć na 
zakup roślin, ławki, ziemi, narzę-
dzi i innych elementów minio-
grodu. Maksymalna wartość 
grantu wynosi: 3000 zł

Więcej informacji: zielonalaweczka.pl
Kontakt: laweczka@fundacjabos.pl
Koordynator projektu: Dominik Broda

PATRON HONOROWY: ORGANIZATOR:

Ministerstwo
Klimatu i Środowiska

Zapraszamy do udziału! 

Odwiedź stronę

zielonalaweczka.pl Ulotka (plik pdf)

Pobierz tę ulotkę

Projekt umożliwa przemianę zaniedbanych terenów na osiedlach w zielone zakątki, 
miniogrody z ławeczką. Angażując mieszkańców chcemy pokazać, jak wiele 
możemy zdziałać wspólnymi siłami – wystarczą tylko chęci i dobry pomysł!

 to ogólnopolski, prospołeczny 
projekt grantowy adresowany do mieszkańców otwartych osiedli 
w miastach powyżej 10 tys. mieszkańców. 

Mieszkania oddane będą już w czerwcu 2023 roku
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Zachodnio-
pomorskie

WielkopolskieLubuskie

1

2

Polska Strefa Inwestycji to instrument 
wspierający realizację nowych inwestycji, 
dzięki któremu możesz uzyskać zwolnienie 
z podatku dochodowego. Możesz z niego 
skorzystać na terenie całej Polski, niezależnie 
od wielkości firmy. Wsparcie przyznawane 
jest firmom z sektora przemysłu oraz usług. 
Inwestycja może być realizowana zarówno  
na prywatnym jak i publicznym gruncie.

Kostrzyńsko-Słubicka Specjalna  
Strefa Ekonomiczna  
udziela wsparcia dla inwestycji  
na terenie 3 województw:
Lubuskiego
Zachodniopomorskiego
Wielkopolskiego

NOWE INWESTYCJE

Inwestycje, które mogą uzyskać wsparcie to:

Utworzenie nowego zakładu

Nabycie aktywów  należących do  
zakładu, który został zamknięty lub zostałby 
zamknięty, gdyby zakup nie nastąpił.

Zasadnicza zmiana  procesu produkcyjnego 
istniejącego zakładu

Wprowadzenie produktów dotąd 
niewytwarzanych przez zakład

Zwiększenie zdolności produkcyjnej  
istniejącego zakładu

Wsparcie na realizację nowej inwestycji  
jest udzielane w formie zwolnienia  
z podatku dochodowego na 10, 12 lub 15 lat.                                                         

ZWOLNIENIE Z PODATKU  
DOCHODOWEGO

JAK UZYSKAĆ ZWOLNIENIE  
PODATKOWE OD K-S SSE?

Intensywność pomocy publicznej zależy od lokalizacji  
i wielkości przedsiębiorstwa:

Wielkość przedsiębiorstwa Intensywność 
pomocy

DUŻY PRZEDSIĘBIORCA 20-40%

ŚREDNI PRZEDSIĘBIORCA 30-50%

MIKRO I MAŁY  
PRZEDSIĘBIORCA 40-60%

Nakłady inwestycyjne – wydatki poniesione w związku  
z nową inwestycją np. środki trwałe, najem/dzierżawa, 
leasing finansowy lub dwuletnie koszty pracy.

O wsparcie należy aplikować przed rozpoczęciem 
inwetycji. Wydatki kwalifikowane mogą być poniesione 
dopiero po uzyskaniu decyzji o wsparciu.

ABY UZYSKAĆ DECYZJĘ O WSPARCIU 
NALEŻY SPEŁNIĆ KRYTERIA:

13 kryteriów, spośród których inwestor 
wybiera odpowiednie dla siebie:
lubuskie, zachodniopomorskie - 5 kryteriów; 
wielkopolskie - 6 kryteriów.

JAKOŚCIOWE

ILOŚCIOWE
Minimalne wymagane nakłady inwestycyjne 
umożliwiające uzyskanie wsparcia zależą od 
lokalizacji i wielkości przedsiębiorstwa:
5 - 100 mln zł - duża firma
0,5 - 10 mln zł - średnia firma
0,25 - 5 mln zł - mała firma
0,1 - 2 mln zł - mikro firma
0,25 - 5 mln zł - sektor BPO
Zadeklarowane kryteria ilościowe czyli 
kwalifikowane wydatki inwestycyjne muszą zostać 
poniesione, aby móc korzytać ze zwolnienia.

Planowanie nowej inwestycji

Złożenie wniosku do strefy

Wydanie decyzji  
o wsparciu w ciągu 30 dni

Poniesienie nakładów 
inwestycyjnych

Korzystanie ze zwolnienia z podatku 
dochodowego w okresie ważności decyzji

Wielkość pomocy publicznej w postaci zwolnienia 
z podatku dochodowego oblicza się na podstawie 
wysokości zadeklarowanych wydatków inwestycyjnych na 
realizację nowego projektu lub dwuletnich kosztów pracy.

Przykład:
Mały przedsiębiorca, województwo lubuskie

Intensywność wsparcia: 60%

Nakłady inwestycyjne – 4 000 000 zł

Wysokość zwolnienia z podatku dochodowego  
– 2 400 000 zł

Przedsiębiorca ma zatem 12 lat aby do wysokości  
2 400 000 zł nie płacić podatku dochodowego.
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jest udzielane w formie zwolnienia  
z podatku dochodowego na 10, 12 lub 15 lat.                                                         

ZWOLNIENIE Z PODATKU  
DOCHODOWEGO

JAK UZYSKAĆ ZWOLNIENIE  
PODATKOWE OD K-S SSE?

Intensywność pomocy publicznej zależy od lokalizacji  
i wielkości przedsiębiorstwa:

Wielkość przedsiębiorstwa Intensywność 
pomocy

DUŻY PRZEDSIĘBIORCA 20-40%

ŚREDNI PRZEDSIĘBIORCA 30-50%

MIKRO I MAŁY  
PRZEDSIĘBIORCA 40-60%

Nakłady inwestycyjne – wydatki poniesione w związku  
z nową inwestycją np. środki trwałe, najem/dzierżawa, 
leasing finansowy lub dwuletnie koszty pracy.

O wsparcie należy aplikować przed rozpoczęciem 
inwetycji. Wydatki kwalifikowane mogą być poniesione 
dopiero po uzyskaniu decyzji o wsparciu.

ABY UZYSKAĆ DECYZJĘ O WSPARCIU 
NALEŻY SPEŁNIĆ KRYTERIA:

13 kryteriów, spośród których inwestor 
wybiera odpowiednie dla siebie:
lubuskie, zachodniopomorskie - 5 kryteriów; 
wielkopolskie - 6 kryteriów.

JAKOŚCIOWE

ILOŚCIOWE
Minimalne wymagane nakłady inwestycyjne 
umożliwiające uzyskanie wsparcia zależą od 
lokalizacji i wielkości przedsiębiorstwa:
5 - 100 mln zł - duża firma
0,5 - 10 mln zł - średnia firma
0,25 - 5 mln zł - mała firma
0,1 - 2 mln zł - mikro firma
0,25 - 5 mln zł - sektor BPO
Zadeklarowane kryteria ilościowe czyli 
kwalifikowane wydatki inwestycyjne muszą zostać 
poniesione, aby móc korzytać ze zwolnienia.

Planowanie nowej inwestycji

Złożenie wniosku do strefy

Wydanie decyzji  
o wsparciu w ciągu 30 dni

Poniesienie nakładów 
inwestycyjnych

Korzystanie ze zwolnienia z podatku 
dochodowego w okresie ważności decyzji

Wielkość pomocy publicznej w postaci zwolnienia 
z podatku dochodowego oblicza się na podstawie 
wysokości zadeklarowanych wydatków inwestycyjnych na 
realizację nowego projektu lub dwuletnich kosztów pracy.

Przykład:
Mały przedsiębiorca, województwo lubuskie

Intensywność wsparcia: 60%

Nakłady inwestycyjne – 4 000 000 zł

Wysokość zwolnienia z podatku dochodowego  
– 2 400 000 zł

Przedsiębiorca ma zatem 12 lat aby do wysokości  
2 400 000 zł nie płacić podatku dochodowego.
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Jest siła i moc!
Jest niedzielny poranek, ale jest siła i jest 
moc - zapowiedział wystąpienie premiera 
rządu RP, wojewoda lubuski Władysław         
Dajczak. Wchodząc na salę, premier RP 
Mateusz Morawiecki wita się z parlamen-
tarzystami, samorządowcami, mieszkań-
cami i rozpoczyna ciepło: zawitała wiosna 
pełna słońca, pełna radości dobrej pogody. 
Cieszę się z tego, bo pamiętacie katastro-
ficzne wypowiedzi- zima, która miała nas 
całkowicie zniszczyć, wymieść, która miała 
pokazać, że budżet jest pusty, że państwa 
nie stać na zamrożenie cen energii,  cen 
gazu, pomoc Polakom - to wszystko oka-
zały się duby smalone które prezentowali 
nasi przeciwnicy polityczni. Podołaliśmy 
tym wszystkim problemom, które zima, 
wojna na Ukrainie, kryzys energetyczny do 
Polski wprowadziły. Daliśmy radę i damy 
radę także tym razem. Szanowni Państwo, 
ruszyliśmy w trasę  jesteśmy w różnych     
zakątkach Polski, po to właśnie aby ten 
program, który teraz tworzymy na kolejne 
4 lata, jeśli tak zdecydują wyborcy, był pro-
gramem Polaków, bo najlepszym doradcą 
są  właśnie Polacy. To Wy jesteście naszymi 
ekspertami, to Wy piszecie nasz program 
i  za to Wam dziękuję, dziękuję z całego 
serca - kontynuował Mateusz Morawiecki. 
A później było bardzo konkretnie, fakty, 
liczby i apel do Polaków o sprawiedliwą 
ocenę rządów ostatnich 8 lat. 

Naprawiliśmy finanse publiczne
Podołaliśmy tym wszystkim problemom, 
które zima, wojna na Ukrainie i kry-
zys energetyczny wprowadziły do Polski.                                                                                                  
W środku globalnego kryzysu gospodarczego                                                                                              
(który oni przepowiadali, że nas przy-

gniecie) mamy dużo lepsze wyniki sektora 
finansów publicznych niż w czasach PO 
(...). Oni nie tylko nie stosowali tarcz anty-
kryzysowych takich jak my - 200 mld zł na                                                                                          
ratowanie miejsc pracy, oni zabrali oszczęd-
ności Polaków z OFE, 150-kilka miliardów 
złotych, a wtedy to było około 9 proc. PKB 
- powiedział M.Morawiecki - Szanowni           
Państwo, Drodzy Polacy! Niech wszyscy 
ekonomiści zmierzą się z tą rękawicą, którą 
rzucam ekonomistom mainstreamowym 
PO - gdyby nie zabrane pieniądze z OFE 
przekroczylibyście dług konstytucyjny (...) 
to wstyd dla PO, całkowity wstyd niestety. 
My natomiast pomimo kryzysów rządzimy 
tak, że maleje dług do PKB.
Szef rządu zwrócił uwagę, że wszystkie 
instytucje finansowe i agencje ratingowe 
analizują polskie finanse publiczne i gdyby                                                                                         
coś się działo, natychmiast przeczyta-
libyśmy o tym gazetach i reagowałaby                    
Komisja Europejska. Premier zaapelował: 
nie wierzcie w to, czym straszy opozycja za 
której rządów nie było tych wielkich pro-
gramów społecznych i infrastrukturalnych 
oraz poprawy bezpieczeństwa naszej ojczy-
zny w trudnym czasie wojny. 
Wiecie co rosło w czasach PO - bieda, bez-
robocie, dług publiczny, uzależnienie od 
Rosji, uzależnienie od Niemiec niestety. 
Nie można zarządzać budżetem, który jest 
dziurawy, a tak wyglądały finanse w cza-
sach PO. Dowodem są raporty instytucji 
międzynarodowych. Nie wiem, czy słyszeli-
ście ostatnio jak Tusk powiedział  że nasze 
programy społeczne, wielkie programy za 
ponad 80 mld zł są możliwe, bo Platforma 
zostawiła nam jakieś środki - myślałem, że 
pęknę ze śmiechu jak Chryzyp. Oni mieli 
wielką lukę budżetową, dziurawy budżet 

i się śmiali, nie było polityki społecznej, 
programów infrastrukturalnych, nie było 
poprawy bezpieczeństwa naszej Ojczyzny.                 
My dziś kupujemy broń - Polska jest i będzie                                                                                
bezpieczna. Naprawiliśmy finanse  publiczne.                                                                         
Nasze wydatki budżetowe są obecnie               
bardzo wysokie, a programy, które wpro-
wadziliśmy zmieniły i zmieniają życie              
Polaków - podkreślał szef rządu.
Nasz program, to Polska, jako najlepsze 
miejsce do życia w całej Europie. Rząd 
robi wszystko, aby w Polsce opłacało się 
żyć, pracować, kształcić dzieci. Także wy-
borcy Platformy Obywatelskiej korzystają 
na naszej polityce, 500+ i 300+, żłobki, 
szkoły i drogi są dla wszystkich Polaków 
- mówił premier. - Lubuskie jest przykła-
dem regionu, na które spadł deszcz pienię-
dzy. Skorzystały samorządy, które wszelkie                      
dotacje omijały, ponieważ rządząca                                                             
w  regionie Platforma Obywatelska, prze-
kazywała je gminom oraz powiatom, gdzie 
rządzili włodarze bliscy tej partii. To, że 
rzekomo nasz rząd współpracuje tylko 
z  niektórymi samorządami, to kłamstwo 
opozycji. Współpracujemy ze wszystki-
mi, którzy chcą z nami współpracować,                       
bo szpitale, drogi, kanalizacja nie mają 
barw partyjnych. W rządowym programie 
budowy 100 obwodnic, aż 6 z nich, doty-
czy regionu w którym wojewodą jest wła-
śnie Władysław Dajczak. Jesteście bardzo                                                                                    
dobrze zaopiekowani - powiedział premier. 
Odnosząc się do obwodnicy Drezdenka, 
której realizację sabotuje Urząd Marszał-
kowski, a politycy Platformy Obywatel-
skiej  robią wszystko, aby ta inwestycja nie 
rozpoczęła się przed wyborami parlamen-
tarnymi, premier mówił: pani marszałek,  
proszę budować obwodnicę w Drezdenku. 

My dokładamy z naszego budżetu 85 mln 
do budowy obwodnicy w Drezdenku i cze-
kamy na panią marszałek, zapraszamy.

Samorząd i przedsiębiorcy są ważni 
Proszę zapytać każdego starostę, burmi-
strza, wójta w każdym miejscu w Polsce, 
proszę zapytać czy kiedykolwiek były takie 
inwestycje w drogi lokalne, szkoły, szpitale, 
remizy strażackie, kanalizacje…jak w cza-
sach rządów PiS. Przypomnijmy sobie jak 
wyglądała Polska w czasie rządów naszych 
poprzedników. Czy były takie inwestycje 
jak teraz - pytał Mateusz Morawiecki.                  
A sala, gromko odpowiadała. – Nie było! 
I to jest ta podstawowa różnica między 
naszymi przeciwnikami a nami - podsu-
mował M.Morawiecki. Premier mówił o 
inwestycjach w powiatach: żarskim, no-
wosolskim, świebodzińskim, sulęcińskim, 
żagańskim, a także zielonogórskim. Kiedy 
poprosił zebranych, aby podnieśli tablicz-
ki z nazwami inwestycji oraz konkretnymi 
kwotami, zobaczyliśmy setki biało-czer-
wonych tabliczek z lubuskimi inwestycja-
mi, które były możliwe dzięki wsparciu 
rządu. Przecież Wy doskonale czujecie jako 
samorządowcy, że inwestycje lokalne to nie 
tylko nowa lepsza droga, szkoła ale także 
lokalne miejsca pracy. Praca dla lokalnych 
przedsiębiorców i to jest najważniejsze 
koło zębate. To lokalni przedsiębiorcy two-
rzą nowe miejsca pracy, nową przestrzeń 
i o  to nam chodzi żeby Polska była dobra 
do życia - wszędzie. Najniższe bezrobocie 
w III RP - to pokonanie zmory rządów PO,  
gdy 2 mln 300 tysięcy ludzi było bez pracy 
i nie było tarcz, nie było chęci do pomocy 
Polakom. Dziś pokazujemy że można przy-
ciągać przedsiębiorców do każdego zakątka 

POLSKA JEST JEDNA - INWESTYCJE LOKALNE
GORZÓW WIELKOPOLSKI

 Spotkanie pod hasłem „Polska jest jedna – inwestycje lokalne”  w Gorzowie było jednym z pierwszych tego typu spotkań PiS z Pola-
kami.  Frekwencja na spotkaniu była stuprocentowa - Polacy chcą słuchać swojego premiera.  Widziałem parlamentarzystów, rad-
nych, prezydenta m.Gorzowa, wójtów, wielu burmistrzów, młodzież, mieszkańców i działaczy PiS. Z Kostrzyna nad Odrą przyjechali: 
burmistrz Andrzej Kunt, sekretarz miasta Anna Suska, skarbnik Mirella Ławońska, radni Helena Rudaniecka, Jolanta Szukała i Mieczy-
sław Jaszcz, a także Państwo Czesław i Aleksandra Rzepkowie z córką, pan Marian Romaszko, Mariusz Hadrysiak, Janusz Szymczyk, 
Dawid Kędzierski. Jeśli kogoś w tłumie nie zauważyłem i nie wymieniłem z góry przepraszam.

po lewej: Premier RP Mateusz Morawiecki i Pełnomocnik Terenowy PiS Jarosław Kędzierski
poniżej: spotkanie Premiera RP Mateusza Morawieckiego w Gorzowie Wlkp. (źródło: FB Kancelaria Premiera)
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Polski. Zobaczcie jeszcze na jedną rzecz,bu-
dowali jedną autostradę, jedną z najdroż-
szych autostrad w Europie - autostradę 
A2. Przejedźcie się, zobaczcie jak drogi jest 
przejazd tą autostradą. To jest przykład,                                                                                
że oni chcieli żeby Polska była obszarem 
tranzytowym między wschodem a zacho-
dem, a my otworzyliśmy Polskę na układ 
komunikacyjny północ- południe. Co się 
stało - nie tranzyt Berlin-Białoruś, my                    
wybraliśmy także handel na południe, 
otwarcie województwa lubuskiego na                                                                     
północ i południe, to znakomite szanse roz-
wojowe. Taka jest nasza filozofia działania, 
że mniejsze koła zębate poruszają większe, 
te kolejne  jeszcze większe. A jaka była filo-
zofia działania PO - jak jest zima to musi 
być zimno. 
Drodzy przedsiębiorcy - nie ulegajcie temu 
zakłamaniu, które jest sączone z różnych 
stron. Oni próbują się przedstawić jako 
ci, którzy umieją zarządzać gospodarką.  
Liberalne ekipy III Rzeczpospolitej i dwie 
wielkie fale bezrobocia za Balcerowicza  
i  Tuska - tak dusili inflację, kosztem mi-
lionów ludzkich krzywd. My utrzymaliśmy 
miejsca pracy, zmniejszyliśmy bezrobocie. 
OECD przygotowała badanie dot. pozio-
mu łącznego opodatkowania dla różnych                
kategorii podatników.(…) To wielka ra-
dość oglądać te zestawienia, z których wy-
nika, że Polska ma najbardziej przyjazny                                                            
dla obywateli - nie tylko dla rodzin wielo-
dzietnych, ale też dla samotnych rodziców - 
korzystny system podatkowy wśród 22 kra-
jów UE ujętych w badaniu. Nie ma lepszego 
dowodu na to, że polskie podatki są niskie 
- dodał premier.

O tym skąd biorą się środki
To nie jest manna z nieba, środki na ochronę                                                                                    
miejsc pracy, pomoc Polakom pochodzą 
z  budżetu państwa. Jak to było możliwe? 
W  czasach naszych poprzedników, prze-
ciwników politycznych, na nic nie było pie-
niędzy. A dziś, tak w skrócie - wygraliśmy 
wojnę z mafiami podatkowymi, opodat-
kowaliśmy międzynarodowe korporacje,             
które za czasów PO nie płaciły w dużym 
stopniu podatków – są takie przykłady, 
gdzie prawie wcale wielka korporacja,                                                                   
która tutaj zarabiała pieniądze, nie płaciła 
podatków. Polityka społeczna nie istniała. 
Ten cud podatkowy stał się w sytuacji, kiedy 
przeprowadziliśmy kilka potężnych zmian: 
obniżenie stawki podatkowej z 18 % do                                                                                        
12 %, podniesienie kwoty wolnej od po-
datku do 30 tys. złotych - poprzednio było 
3 tysiące. Znacząco podnieśliśmy też próg 
podatkowy, poprawiliśmy los szeroko rozu-
mianej klasy średniej. Podnieśliśmy koszty 
uzyskania przychodu - one też zmniejszają 
podatek - wskazał szef rządu. - Zwiększyli-
śmy budżet z 33 do 90 mld. Nasi poprzed-
nicy zaczynali z 33 mld i taki też budżet 
mieli na końcu. Jak nas tutaj okradali 
różni cwaniacy! Szanowni Państwo, jak 
rozmawiamy o naszej rzeczywistości, to 
trzeba powiedzieć o tym co strasznie nam 
teraz dokucza o „putinflacji” -  cały świat 
mówi tak samo. Ale uwaga, co próbuje 
zrobić Tusk? Próbują oszukać ludzi i wmó-
wić, że  to nasza wina - nie wojna i świa-
towe kryzysy. Ale mam dobrą wiadomość:               
będzie mocny spadek inflacji. Cieszę się, 
bo inflacja  przestanie tak bardzo doku-
czać Polakom. Udało się - poprzez dodatki                      
osłonowe, dopłaty złagodziliśmy jej skutki. 

PO łagodziła skutki kryzysu? Nigdy nie 
było tarczy antykryzysowych, a główny ide-
olog PO, Janusz Lewandowski mówi, że oni 
są dumni z tego, że byli odporni na drama-
tyczne wołania przedsiębiorców o pomoc! 
Oni byli z tego dumni ! 
Moje zobowiązanie to Polska solidarna,               
zasobna, dostatnia, sprawiedliwa i dumna!
Na zakończenie spotkania, premier rządu, 
którego z uwagą i w skupieniu słucha-
li zebrani powiedział: Szanowni Państwo 
- nasz program to Polska jako najlep-
sze miejsce do życia pod słońcem w całej                                    
Europie i ten program musi się ziścić. Aby 
tak się stało wyborcy muszą nam zaufać ko-
lejny raz, bo wtedy możemy kontynuować 
nasz program. Ruszyliśmy z kolejną naszą 
kampanią pokazujemy inwestycje lokalne, 
żeby ludzie sobie uświadomili, że to finan-
se publiczne. To nasza umowa społeczna 
te tablice biało- czerwone i orzeł biały to 
jest nasza umowa społeczna z naszymi                                                                               
Rodakami, to jest moje zobowiązanie nasze 
zobowiązanie , zobowiązanie rządu PiS, że 
jeśli powierzycie nam stery rządów po raz 
kolejny to będziemy kontynuować i zwięk-
szać te wielkie programy lokalne dla Polski 
i Polaków i pamiętajcie jesteśmy zjednoczo-
ną drużyną i tak idziemy do wyborów. Aby 
Polacy nam zaufali potrzebujemy Waszej 
aktywności i wszystkich co czują sercem, 
potrafią przeanalizować swoim rozumem, 
że dużo się zmieniło. Nie było polityki spo-
łecznej, inwestycji lokalnych,  wielkich ob-
niżek podatków, nie było zabezpieczenia 
polityki obronnej - przecież to nie wzięło 
się z niczego. To się wzięło dzięki naszemu 
działaniu i dlatego też warto wspomnieć 
co łączy i przedsiębiorców i pracowników. 

Drodzy Państwo na koniec dziękuję, że                
jesteście w Polsce i chcę wlać w Wasze                                                                               
serca nadzieję: rozwój Polski jest możliwy, 
on jest dalej możliwy! Polska może być 
najlepszym miejscem do życia w Europie.                                                                              
Polska może być krajem solidarnym, zasob-
nym, dostatnim, sprawiedliwym i dumnym 
- zakończył premier Mateusz Morawiecki.
P.S. - Dzień później przeczytałem słowa 
Tuska: Mateusz Morawiecki udaje, że jest 
premierem, więc też pracuje na fikcyjnym 
etacie - stwierdził. Premier odpowiedział 
Tuskowi: Jak kampania opozycji idzie sła-
bo, to jeden z największych hejterów w pol-
skiej polityce, dla którego funkcja premiera 
polskiego rządu okazała się tak trudna, że 
porzucił ją dla wysoko opłacanej posady 
w Brukseli, zaczyna dowcipkować na te-
mat mojej rodziny i mnie - skomentował 
premier Morawiecki w mediach społecz-
nościowych. Ja nie będę dowcipkował, bo 
mam na głowie realne problemy do rozwią-
zywania. Zwrócę tylko uwagę, że całkiem 
sporo współpracowników z rządu Donalda                                                                          
Tuska, ma poważne problemy z prawem 
i  ciążą na nich zarzuty korupcji. To jest 
rzeczywista ocena jego „sprawczości”           
ocenił M. Morawiecki.
Pomyślałem wtedy, że premier słusznie 
zauważył na spotkaniu w Gorzowie, że 
marsz do którego wzywa Tusk, w samo 
południe 4 czerwca br. w Warszawie,               
rzeczywiście powinien odbyć się w nocy, 
bo wtedy Tusk obalał patriotyczny rząd 
Jana Olszewskiego. Teraz chce wwycią-
gnąć nas na ulicę, bo marzy o kolejnym 
planie z serii ulica i zagranica. 

Jarosław Kędzierski
Pełnomocnik terenowy PiS 

ZDOBĄDŹ ZAWÓD I PRACĘ

512 611 909

PRAKTYKI ZAWODOWE:
SLUSARZ
,

WYBIERZ SZKOŁĘ BRANŻOWĄ 
PRZY ZESPOLE SZKÓŁ W KOSTRZYNIE

WIĘCEJ www.liceum-kostrzyn.pl
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Podologia
◊ Malowanie paznokci hybryda (stopy)

Malowanie paznokci lakier ◊ 
Terapia brodawki◊ 
Pedicure kosmetyczny◊ 
Opracowanie pięt◊ 
Obcięcie i opracowanie paznokci u stóp◊ 
Rekonstrukcja paznokcia ◊ 
Opracowanie pękających piet/rozpadlin◊ 
Tamponada◊ 
Usunięcie wrastającego paznokcia◊ 
Oczyszczanie paznokci - zmiany chorobowe◊ 
Pedicure podologiczny / specjalistyczny ◊ 
Założenie klamry◊ 
Konsultacja podologiczna◊ 

Kuracja Retix C - retinol i witamina C na pomoc skórze
PIĘKNE NA WIOSNĘ RAZEM Z PRZEKROJEM

CZYM JEST KURACJA RETIX C?
RETIX C to odmładzanie i rozjaśnianie 
cery poprzez delikatne złuszczanie. Jest 
to kuracja, która sprawdza się w różnych 
problemach skórnych. To połączenie 
działania retinolu, witaminy C oraz an-
tyoksydantów i substancji zmniejszają-
cych podrażnienie skóry.
Retix C dzięki działaniu na martwe 
komórki naskórka, pozwala poprawić 
kondycję skóry, wygładzić zmarszczki, 
rozjaśnić przebarwienia i zredukować 
występowanie trądziku.

JAK WYGLĄDA ZABIEG?
Pierwszym etapem kuracji jest demaki-
jaż i oczyszczenie skóry.

Następnie aplikowana jest ampułka 
z 8% witaminą C oraz kompleksem fla-
wonoidów. Składniki aktywne chronią 
przed fotouszkodzeniami skóry oraz 
stymulują skórę do produkcji nowego 
kolagenu. Witamina C silnie rozświetla, 
dodaje blasku skórze co w połączeniu z 
flawonoidami działa antyoksydacyjnie.
Kolejnym etapem zabiegu jest nało-
żenie maski z czystym 4% retinolem 
na ok. 4-8h (o czasie ekspozycji na 
skórze decyduje kosmetolog), którą                                                                                  
pacjentka zmywa czystą wodą w domu. 
Składnikami aktywnymi w masce są:
• 4% retinol - pobudza produkcję 

kolagenu oraz elastyny, działa wy-

głądzająco na zmarszczki oraz roz-
jaśniająco na przebarwienia;

• NNKT (niezbędne nienasycone kwa-
sy tłuszczowe), które odbudowują 
płaszcz hydrolipidowy na skórze;

• wyciąg z rozmarynu - działa anty-
septycznie i bakteriobójczo, dzięki 
właściwościom antyoksydacyjnym i 
przeciwzapalnym zmniejsza ryzyko 
nadmiernego podrażnienia skóry 
po zabiegu;

• witamina E - jest silnym antyoksy-
dantem oraz stabilizuję witaminę A 
(retinol).

Po 2-3 dniach od zabiegu skóra zaczyna 
się złuszczać, a efekt ten mija po około 
4 dniach. W zależności od stanu skóry                                        
zabieg należy wykonać w serii ok. 3                     
zabiegów, co 28dni.
Podczas kuracji oraz miesiąc po jej za-
kończeniu, należy unikać opalania oraz 
używać kremu z filtrem 50SPF.

KIEDY POJAWIĄ SIĘ EFEKTY?
Już po pierwszym zabiegu widać efekty 
działania retinolu. Skóra jest wyraźnie 
rozświetlona oraz wygładzona. Zredu-
kowane zostają niedoskonałości skóry 
takie jak zmarszczki, zaskórniki, rozsze-
rzone pory oraz przebarwienia. Zabieg 

podnosi również poziom nawilżenia 
oraz elastyczności skóry. Dodatkowo 
skóra zyskuje ochronę przed działaniem 
wolnych rodników, co spowalnia proce-
sy starzenia się.

JAKIE SĄ WSKAZANIA DO ZABIEGU?
• przebarwienia
• zmarszczki
• trądzik pospolity
• ziemista cera
• suchość skóry
• rozszerzone pory

A JAKIE SĄ PRZECIWSKAZANIA?
• kuracja retinoidami – zabieg można 

wykonać po 6 miesiącach od zakoń-
czenia kuracji;

• aktywne, ropne zmiany trądzikowe;
• choroby wirusowe, bakteryjne i 

grzybicze;
• ciąża oraz karmienie piersią;
• cera naczyniowa i wrażliwa;
• uszkodzenia skóry w obrębie zabiegu;
• świeżo opalona skóra (opalanie na-

leży zakończyć co najmniej 2 tygo-
dnie przed zabiegiem, nie stosować 
samoopalaczy).

Serdecznie zapraszam na kurację Retix C, 
SYLWIA MAZUREK

Kuracja Retix C to kuracja na bazie retinolu, witaminy C, antyoksydantów i substancji zmniejszających podrażnienie skóry. Sprawdza 
się doskonale w licznych problemach skóry: poprawia jej kondycję, wygładza zmarszczki i rozjaśnia przebarwienia. A to tylko niektóre 
z zalet kuracji, do której zachęcamy! 
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kom. 605 641 450
kontakt@jacekmalczewski.pl

Kostrzyn nad Odrą
ul. Gorzowska 8

ULICA JANA PAWŁA II, KOSTRZYN NAD ODRĄ

Chcesz mieć własny dom? Ta oferta jest właśnie dla Ciebie!
W tych niepewnych czasach inwestycja w nieruchomości jest jedną z najbardziej pewnych lokat kapitału. Dobrze wie o tym firma 
IKAA INVEST, która wspólnie z IKAA SUCHOMEL Aneta Suchomel zdecydowała się na budowę domków typu bliźniak w pobliżu                       
Komisariatu Policji, szpitala, przedszkola czy szkoły, a więc w miejscu idealnym dla każdej rodziny! Co więcej, jeszcze w tym roku 
będzie można zamieszkać we własnym domku! Co wyróżnia domek Diana Grande B Bliźniak ?

“PRZEKRÓJ LOKALNY” POLECA

Diana Grande B bliźniak wy-
różnia przede wszystkim duża 
powierzchnia użytkowa, która 
wynosi ponad 165 m2. Zaletą 
domu jest także to, że jest to 
dom piętrowy, dzięki czemu 
nie wymaga ogromnej działki, 
a jednocześnie zapewni rela-
tywnie niskie koszty ogrzewa-
nia dla potrzeb 4-6 osobowej 
rodziny. Dom zaprojektowa-
no w technologii murowanej. 
W jego bryle widoczne są roz-
wiązania nawiązujące do stylu 
tradycyjnego, co jest idealnym 
rozwiązaniem dla osób cenią-
cych klasykę i prostotę.
Dom posiada garaż jednosta-
nowiskowy, dzięki czemu nie 
będzie problemu z parkowa-
niem. Projekt uwzględnia także 
taras znajdujący się przy domu,  
gdzie bęzie można miło spędzić 
czas na świeżym powietrzu. 
Na parterze zaprojektowano 
nie tylko spory przedpokój, 
ale przede wszystkim duży po-
kój połączony z funkcjonalną 

kuchnią, który z pewnością sta-
nie się centrum spotkań rodzin-
nych. Nie możemy zapomnieć 
też o pięknym kominku, znaj-
dującym się w strefie dziennej, 
który ogrzeje  zmarzniętych 
domowników po jesienno-zi-
mowych spacerach. Jest tutaj 
także miejsce na łazienkę oraz 
pokój, który może być zarówno 
gabinetem, pokojem gościn-
nym czy sypialnią. Na parterze 
jest też garaż z przylegającym 
pomieszczeniem.
Pierwsze piętro to trzy pokoje                                                                      
o powierzchni ponad 12 m2            
każdy, w tym jeden połączony 
jest z garderobą o pow. 7 m2, co 
jest nie bez znaczenia dla wielu 
Pań. Jest tu także duża, główna 
łazienka i spore pomieszczenie 
gospodarcze.
Nie można zapominać także 
o strychu, który ma aż 21 m2 
i  może stać się zarówno dodat-
kowym pokojem, jak i pracow-
nią artystyczną czy po prostu 
kolejnym pokojem.

Tak naprawdę układ pokojów 
pozwala na dowolną aranżację 
wnętrz, a więc to od przyszlego 
nabywcy zależeć będzie, gdzie 
będzie sypialnia, gabinet czy 
wreszcie pokój dla gości. Nasza 
fantazja w tym zakresie może 
się wyszaleć, a podjęcie decy-
zji ułatwi Państwu z pewnością 
projekt domu, z którym można 
zapoznać się w Internecie. 
Adres widoczny jest na dole 
ogłoszenia poniżej. Pod tym 
adresem mogą Państwo sami 
zobaczyć wizualizację, rzuty, 
przekroje czy elewacje... a już 
dzisiaj zachęcamy do zoba-
czenia domów „na żywo” przy                    
ulicy Jana Pawła II oraz kontakt 
z celem umówienia wizyty.
Diana Grande B Bliźniak to 
dom o klasycznej bryle, ale          
oferujący nowoczesne rozwią-
zania  i komfort użytkowy. Być 
może dla wielu z Czytelników 
jest to upragniony dom, który 
stanie się domem rodzinnym 
dla wielu pokoleń...
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Już pierwszy mecz pomiędzy UKS Nukleon Kostrzyn 
nad Odrą a UKS Trójka Nowa Sól pokazał jakie czekają                                                                                     
nas emocje. Wygrana Nukleonu w tym spotkaniu to 
jednocześnie zdobycie mistrzostwa już po pierwszym                                                            
meczu. Przewaga 6 punktów po rozegraniu poprzednich                                                                     
turniejów wydawała się dla gospodarzy komfortowa.                                                                    
Scenariusz nie okazał się  jednak  taki prosty. Po meczu                                                                                                        
walki w regulaminowym czasie był remis 16:16. 
O podziale punktów musiały zadecydować   rzuty karne. 
I w nich lepsi okazali się zawodnicy z Nowej Soli. Po wy-
graniu konkursu rzutów karnych 3:2 dwa punkty powę-
drowały do UKS Trójka, jeden do Nukleonu. W drugim 
meczu na parkiet wyszły zespoły TS Zew Świebodzin i 
UKS Miś. I już wynik tego spotkania mógł spowodować,  
że wszyscy  w  Nukleonie będą się cieszyć ze zdobycia 
mistrzostwa województwa lubuskiego. I tak się stało. 
Drużyna ze Świebodzina pokonała Misia Gorzów 14:11. 
Jak na mistrza przystało UKS Nukleon w kolejnych swo-
ich meczach po bardzo dobrej grze pokonał drużynę                                                                                                       
Misia 18:16 i  Zewu Świebodzin 20:15. 
O ile mistrzostwo zostało rozstrzygnięte na początku 
Turnieju to walka o pozostałe miejsca trwała do ostat-
niego meczu. Jedynie drużyna Stali Gorzów przyjechała 
na Turniej do Kostrzyna nad Odrą po wcześniej rozegra-
nych meczach ligowych i grała towarzysko.

Kiedy na parkiecie o punkty walczyli młodzi zawodni-
cy, Klub Kibica Nukleonu z wielkim zaangażowaniem 
prowadził akcję charytatywną dla Igorka. Była loteria 
fantowa, sprzedaż ciasta, malowanie twarzy w barwy klu-
bowe. Już dwa tygodnie wcześniej została uruchomiona 
aukcja internetowa, która swój finał miała w niedzielne 
południe . W przerwie meczów w  obecności zawodni-
ków, kibiców i ludzi dobrej woli reprezentantka  Klubu 
Kibica Alicja Wołkowska wraz z mamą Igorka wręczyły 
dla zwycięzców wylicytowane przedmioty. 
Po wielu emocjach, przyszło na gorąco podsumować 
całą ligę wojewódzką. Prezes Lubuskiego Związku Piłki                                                  
Ręcznej Marek Książkiewicz podziękował zawodnikom                                                                     
i trenerom za wspaniałą walkę i sportową rywaliza-
cję i  każdemu wręczył pamiątkowy medal za udział                                                  
w  rozgrywkach. Dla mistrzów województwa, drużyny 
UKS Nukleon Kostrzyn nad Odrą okolicznościowe ko-
szulki mistrza wręczyli: Rafał Karmelita oraz Mariusz 
Staniszewski. 
Przekazana była jeszcze jedna wyjątkowa koszulka. Na 
ręce mamy Igorka z dedykacją „GRAMY DLA IGORKA”                                                                                                                      
i z podpisami drużyny mistrzowskiej wręczył ją trener 
Marek Zatylny. 
Później był już czas dla wspaniałych kibiców i oczywiście 
Mistrzów Województwa na radość  z wygranej.

Wyniki  meczów ligowych: 
UKS Nukleon 16:16 (k 2:3) UKS Trójka Nowa Sól
TS Zew Świebodzin 14:11 UKS Miś Gorzów Wlkp.
UKS Nukleon 18:16 UKS Miś Gorzów Wlkp.
UKS Trójka Nowa Sól 10:21 TS Zew Świebodzin 
UKS Nukleon 20:15 TS Zew Świebodzin
UKS Miś Gorzów Wlkp. 20:16 UKS Trójka Nowa Sól

Klasyfikacja końcowa ligi wojewódzkiej 
w sezonie 2022/2023:

I miejsce: UKS Nukleon Kostrzyn nad Odrą - 31 pkt.
II miejsce: UKS Miś Gorzów Wlkp. - 21 pkt.
III miejsce: TS Zew Świebodzin - 18 pkt. 
IV miejsce: UKS Trójka Nowa Sól - 17 pkt. 
V miejsce: KS Stal Gorzów Wlkp. - 3 pkt.

Klasyfikacja strzelców :
I miejsce: Mateusz Jacewicz (UKS Nukleon) - 47 bramek
II miejsce: Aleksander Wołkowski (UKS Nukleon) - 45
III miejsce: Maciej JANECKI (UKS Trójka Nowa Sól) - 41

Mistrzowska drużyna UKS Nukleon:
Wenderlich Adam, Pawłowski Adrian, Sądel Bartłomiej,                                                                                                                   
Mroziński Bartłomiej, Kryszczuk Miron, Kunt Seweryn,                                                                                                              
Kozieł Piotr, Babiracki Radosław, Dybcio Szymon,                 
Woźniak Antoni, Chmielewski Aleksander, Ząbek Emil, 
Jacewicz Mateusz, Dąbrowski Ksawery, Charkot Maciej, 
Mumot Kamil, Kotecki Dawid, Wołkowski Aleksander. 
Trener: Marek Zatylny,  Mateusz Myczkowski.

Dla nas świetny cały sezon. Sportowo wygraliśmy wszystko co było do wygrania. Wszyscy w Klubie jednak wiemy, że to początek przygody z piłką ręczną 
a przed nami kolejne wyzwania. Cieszymy się dniem dzisiejszym, ale od jutra wracamy do pracy na treningach. Jako Prezes Klubu jestem bardzo zadowolony 
że w trakcie sezonu powstał Klub Kibica. Tworzą go wspaniali rodzice zawodników. Jak świetnie działają, przekonaliśmy  się  na Turnieju Finałowym. 
Zorganizowali i przeprowadzili akcję charytatywną dla pięcioletniego Igorka. Zaangażowali w nią wszystkich w Klubie i bardzo wielu ludzi dobrej woli. 
Wspólnie udało się uzbierać kwotę 10.869,81 PLN. Ta kwota przekazana na konto chorego Igorka jest początkiem walki o zdrowie i jego szczęśliwe dzie-
ciństwo. Igorek w niedzielę wygrał pierwszy mecz, za który wszystkim bardzo dziękuję.  Proszę jednocześnie zróbmy wszystko żeby tak jak moja drużyna 
Igorek wygrał cały sezon. Zbiórka dla Igorka https://www.siepomaga.pl/igor-platkowski powiedział Prezes i trener UKS Nukleon, Marek Zatylny

UKS NUKLEON KOSTRZYN NAD ODRĄ MISTRZEM WOJEWÓDZTWA
KOSTRZYN NAD ODRĄ

W niedzielę 23 kwietnia w Kostrzynie nad Odrą królowała piłka ręczna. W hali widowiskowo sportowej Zespołu Szkół odbył się fina-
łowy turniej ligi wojewódzkiej młodzika młodszego. Ponad stu młodych zawodników z pięciu Klubów walczyło o punkty i ostateczne 
miejsca w rozgrywkach kończących sezon 2022/2023. W trakcie zawodów wszyscy graliśmy jeszcze jeden bardzo ważny mecz. Klub 
Kibica Nukleonu prowadził akcję charytatywną dla pięcioletniego IGORKA PŁATKOWSKIEGO.  

Pani Poseł, w ostatnim czasie kilkukrotnie 
kontrolowała Pani Lasy Państwowe. Dlaczego? 
K. Osos: Lasy to nasze wspólne dobro, o które powinni-
śmy szczególnie dbać. Jednak wycinki na niespotykaną                                                                                                       
skalę, najwyższy od lat eksport drewna, wysokie ceny 
tego surowca oraz politycy, którzy z funduszu leśnego                                                                 
uczynili sobie fundusz wyborczy spowodowały, że                                  
postanowiłam przyjrzeć się działalności tej instytucji 
z bliska.

Co wynika z tych kontroli?  
K. Osos:: Jednym zdaniem? Lasy Państwowe zostały 
zapisane do partii Solidarna Polska. Kontrole potwier-
dziły to, o czym bali się głośno mówić nadleśniczy, 
pracownicy Lasów czy przedsiębiorcy działający w tej 
branży - Lasy nie są już nasze, zostały zawłaszczone 
przez polityków, a grube miliony wydawane są tak 
naprawdę poza czyjąkolwiek kontrolą. O transparent-
ności możemy zapomnieć. Środki trafiają do ludzi                   
i  organizacji powiązanych z Solidarną Polską. Nie 

Lasy to nasze wspólne dobro, o które powinniśmy szczególnie dbać
ROZMOWA “PRZEKROJU LOKALNEGO”

rozmowa z Posłanką na Sejm RP Katarzyna Osos
przejmują się oni ani rekordowym eksportem drewna, 
ani jego wysokimi cenami, bo to nie ich, a nasz pro-
blem. Oni odnotowują rekordowe przychody. Szkoda, 
że nie idzie za tym zwiększanie środków na ochronę 
przyrody, tylko na promocję polityków.

Co dalej?
K. Osos: Nadal będę monitorować działalność tej               
instytucji na tyle, na ile będzie to możliwe, ponieważ 
Lasy Państwowe nagle uznały, że posłowie nie mogą 
ich kontrolować. Zgłasza się do mnie coraz więcej 
osób, które wskazują liczne nieprawidłowości. Będę 
starać się je upubliczniać, a w przyszłości podejmo-
wać działania zapobiegające zawłaszczaniu i wykorzy-
stywaniu tej instytucji do celów kompletnie niezwią-
zanych z gospodarką leśną. Temu również ma służyć             
powołany m.in. z mojej inicjatywy Parlamentarny              
Zespół ds. Lasów. 

Dziękuję za rozmowę.
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TYLKO DUŻE ROZMIARY

TYLKO  ODZIEŻNOWA

RYNEK MIEJSKI (UL. MICKIEWICZA) - BYŁA PIEKARNIA MIKA
poniedziałek-piątek w godz. 8:00-16:00, sobota 7:00-13:00

TYLKO  ROZMIARYDUŻE

w ofercie: bluzki - bluzy - kurtki - dresy

spodnie - spódnice - sukienki - inne

oferujemy również: kosmetyki AVON

ręcznie robione torebki z naturalnej skóry 
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